



## ورقة التصويت Voting paper

<b>Name of Owners Association</b>	Floating City Main Owners Association	اتحاد ملاك المدينة العائمة الرئيسي	اسم اتحاد الملاك
<b>Address of Owners Association</b>	Building No. 3390, Road No 5726, Block No 257, Amwaj Islands	مبنى رقم 3390، شارع رقم 5726، مجمع 257، المدينة العائمة بجزر أمواج.	عنوان الاتحاد

VOTING	NO / لا	Yes / نعم	التصويت
1. Approval of the minutes from the previous General Assembly meeting held on 29/9/2024.			1. التصديق على محضر اجتماع الجمعية العمومية السابقة المنعقد بتاريخ 2024/9/29.
2. Approval of the financial report for the year 2024 - 2025.			2. التصديق على التقرير المالي لعام 2024 – 2025
3. Discharge of liability for the Floating City Board members for the year 2024-2025.			3. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة المدينة العائمة عن عام 2025-2024
4. Approval of the proposed budget for the year 2025-2026.			4. التصديق على الميزانية التقديرية المقترحة لعام 2026 – 2025.
5. Approval of the proposed budget for the year 2026-2027.			5. التصديق على الميزانية التقديرية المقترحة لعام 2027 – 2026.
5. Authorize the Board of Directors to continue taking all necessary actions, including legal measures, against the developer regarding Amwaj central service fees for the years 2020-2021, i.e., before the formation of the Floating City Main Association.			6. تفويض مجلس الإدارة بمواصلة اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة بما فيها الإجراءات القانونية ضد المطور وكل ما يتعلق برسوم خدمات أمواج المركزية 2020 – 2021، أي قبل تأسيس اتحاد ملاك المدينة العائمة الرئيسي.
7. Retain the amounts listed under the five companies in the Floating City's financial report and continue their inclusion in the report.			7. الإبقاء على المبالغ المدرجة تحت الشركات الخمس في التقرير المالي للمدينة العائمة والاستمرار في إدراجها بالتقرير.

إذا لم تتم الموافقة على الميزانيات التقديرية، فسيتم اعتبار رسوم الخدمة مماثلة للميزانية السابقة \*

\*If the Plan budget is not approved, the service charge will be considered as the previous budget.